

Craigengower Cricket Club
President Cup Tournament
(Sponsored by Dr James Lau, President of CCC)

Date (day) : 23 – 24 November 2023 (Thursday to Friday)

Course : Phoenix Hill Golf Resort, Dongguan

Tee-off time : 1st tee From 1300pm on 23 November 2023
1st tee From 0800am on 24 November 2023

Time of departure : The coach will leave the Club's Car Park at 9:00 am on 23 Nov
and return around 3:00pm on 24 Nov

Package Fees : \$2,550 / golf member with shared room
\$2,750 / golf member with single room

- 2 days 18 holes green fee with shared caddy and buggy
- 1 night accommodation with twin bed room
- Transportation to and from CCC
- Breakfast, two lunches and one dinner at Phoenix Hill Golf Resort
- ***Presentation Dinner at CCC Braidwood's Hall on 24 November 2023***

Capacity : Limited to the first 32 entries, and enrolments are accepted on a first come first-served basis. (We need 24 participants to go ahead)

Means for Enrolment : (1) Fax no : 2890 5501, (2) E-mail : Golf @ccc1894.com,
(3) Telephone no : 2837 1811 or (4) google form

Deadline for Entries : 29 October 2023 (Sunday)

For enrolment



----- ✂ ✂ -----
To: CCC Golf Section
Fax No. 2890-5501

Date for Enrolment from Tuesday, 24 October 2023 at 11a.m.

Entry Form

*I wish to participate in the President Cup Golf Tournament to be held at the Phoenix Hill Golf Resort on 23 to 24 November 2023 . All charges are to be debited to my Club account. **No refund for any cancellations made after 29 October 2023.** I also understand that the Club shall not be responsible for any accidents or injuries arising from my participation.*

\$2,550 (Shared Room) \$2,750 (Single Room)

Member's Name : _____

Membership Number : _____

Telephone Number : _____ (Office) _____ (Mobile)

Member's Signature : _____

紀利華木球會
會長盃高爾夫球錦標賽
(由紀利華木球會會長~劉志宏博士贊助)

日期 : 2023 年 11 月 23 日至 24 日 (星期四及五)

球場 : 東莞鳳凰山高爾夫球會

開球時間 : 11 月 23 日由下午一時開始
11 月 24 日由上午八時開始

出發/返回時間 : 旅遊巴士於早上 9:00 離開紀利華木球會停車場，
並於翌日下午大約 3:00 左右返回

套餐費用 : \$2,550/紀利華木球會會員(雙人房)
\$2,750 紀利華木球會會員(單人房)

- > 2 場 18 洞果嶺費 包括共享球僮及高爾夫球車
- > 1 晚鳳凰山高爾夫球會酒店住宿
- > CCC 和鳳凰山高爾夫球會之間的往返交通
- > 早餐, 2 日午餐及晚餐於鳳凰山高爾夫球會
- > 紀利華木球會布雷活堂頒獎晚餐 (11月 24 日)

名額 : 32 個名額, 先到先得。紀利華木球會會員優先。
(需有 24 人報名才能成團)

報名方式 : (1)傳真: 傳真號碼 2890 5501, (2) 電郵: golf@ccc1894.com,
(3) 電話, (4) google form

報名截止日期 : 2023 年 10 月 30 日 (星期日)

供報名用



-----#--#-----
至: 紀利華木球會高爾夫球部
傳真號碼 2890-5501
郵箱: golf@ccc1894.com

由二零二三年十月二十四日上午十一時正開始接受報名

報名表

本人欲報名參加將於 2023 年 11 月 23 日至 24 日在鳳凰山高爾夫球會舉行的會長盃高爾夫球錦標賽。所有費用都將記入本人紀利華木球會的賬戶。2023 年 10 月 29 日之後取消的任何活動均不予退款。本人也明白紀利華木球會不對因我的參與而引起的任何事故或傷害負責。

\$2,550 (雙人房) \$2,750 (單人房)

會員姓名 : _____

會員編號 : _____

電話號碼 : _____ (辦公室) _____ (手機)

會員簽名 : _____